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 برگزاری جلسه كمیته درآمد شهرداری 
باقرشهر   

 جلسه کمیته درآمد شهرداری باقرشهر با حضور شهردار 
و مدیران و مسئولین واحدهای عضو به منظور بررسی مصوبات 
جلسات قبل، بررسی راهکارهای تامین منابع و افزایش درآمد به 
جهت ارائه خدمات بهتر به شــهروندان و توسعه و آبادانی شهر 

برگزار گردید.
مرتضی همتی شهردار باقرشهر با بیان اینکه اعضای کمیته 
درآمد ملزم هستند برای بهبود وضعیت مالی شهرداری، ایده و 
طرح درآمدی ارائه کنند، اظهار داشــت: نگاه ها در بحث درآمد 
زایی نباید به واحد خاصی معطوف شود و باید تمامی واحدهای 
عضو کمیته درآمد به نوبه خود در این امر مشــارکت نمایند، 
بنابراین اعضای عضو کمیته درآمد باید تمامی عوامل مؤثر در 
وصول مطالبات شــهرداری را شناســایی و راهکارهایی جهت 

چگونگی وصول آن پیشنهاد ارائه نمایند.
گفتنی اســت در پایان جلســه علاوه بر بررسی وضعیت 
درآمد شهرداری ، اعضای کمیته پیشنهادات خود را در زمینه 
های مختلف افزایش درآمد شهرداری ارائه و در خصوص موارد 

مطروحه بحث و تبادل نظر گردید.

بازدید سرهنگ بداغی فرماندهی سپاه 
ناحیه حضرت روح الله)ره( از نمایشگاه 
ارزش ها و دستاوردهای دفاع مقدس 

"خاکیان افلاکی درشهرحسن آباد 
دراین بازدیدکه مهندس یعقوبی شهردارحسن آباد، پایخوان 
فرمانده حوزه مقاومت بســیج 459 شیخ کلینی ره ،موسویان  
نایب رئیس شــورای اسلامی شهرحســن آباد، اعضای شورای 
اسلامی شهر،قمی معاونت فرهنگی اجتماعی ،کرمانی معاونت 
خدمات شهری ایشان راهمراهی میکردند،از قسمت های مختلف 
این نمایشگاه بازدیدوطی سخنانی از این اقدام بزرگ فرهنگی 

تشکروقدردانی نمودند.

بهره مندی ٢٠ میلیون خانوار از طرح ملی 
فیبر نوری تا پایان دولت سیزدهم/کل 

شهر کرمانشاه تحت پوشش این طرح قرار 
می گیرد    

معاون راهبردی و توســعه بازار سازمان تنظیم مقررات و 
ارتباطات رادیویی گفت: بر اساس برنامه ریزی ها تا انتهای دولت 
ســیزدهم ٢٠ میلیون خانوار از طرح ملی فیبر نوری بهره مند 

می شوند.
کرمانشاه/شیرین رضایی/ به نقل از سیاست روز و به گزارش 
مرکز اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه، مهدی روحانی نژاد در 
جلسه هماهنگی پروژه فیبر نوری کرمانشاه که در سالن جلسات 
شهرداری کرمانشاه برگزار شد، اظهار کرد: پروژه طرح ملی فیبر 
نوری منازل و کسب و کارها از اواخر سال ١4٠٠ کلید خورد و 
بر اساس برنامه ریزی ها تا انتهای دولت سیزدهم ٢٠ میلیون از 

خانوارها را تحت پوشش این خدمت قرار می دهیم.
وی با بیان اینکه برای پوشــش دهی کامل همه شــهرها 
خصوصا شهرهای بزرگ از جمله کرمانشاه باید پای کار بیایند، 
افزود: از ســال گذشته کار را آغاز کردیم، جلسه  امروز هم برای 
پیگیــری کار، رفع موانع احتمالی و هماهنگی بین بخش های 

مختلف انجام شد که جلسه مناسبی بود.
معاون راهبردی و توســعه بازار سازمان تنظیم مقررات و 
ارتباطات رادیویی تصریح کرد: امید است با هماهنگی انجام شده 
و تصمیمات اخذ شده بتوانیم تا انتهای سال مردم کرمانشاه را از 
این سرویس بهره مند کنیم لذا بدون همکاری شهرداری این کار 
امکان ندارد، شرط لازم ارائه این خدمت است و طبعا هنگامی 
که شهرداری قرارداد مشارکت با اپراتور  بسته است عزم دارد که 

این اتفاق بیفتد.
وی با بیان اینکه امیدواریم تصمیمات اخذ شده سرعت کار 
را افزایش دهد و بتوانیم به تعهداتی که برای مردم داریم برسیم، 
تصریح کرد: کل شهر کرمانشاه باید تحت پوشش قرار گیرد و تا 
کنون پیش بینی های اولیه برای انتقال خط ٢٨٠ کیلومتر بوده 

اما ممکن است نیازمند توسعه باشیم.
این مقام مســئول تأکید کرد: بر اساس گزارشی که اعلام 
شــده تا کنون حدود ٢٠ درصد کار انجام شــده اما قرارداد با 
شهرداری مشارکتی است و اپراتور ظرف مدت زمانی سرویس 

را برقرار و به مردم ارائه می دهد.

بازدید مشترک دامپزشکی و فرمانداری از 
کشتارگاه دام آشتیان 

نمایندگان اداره دامپزشــکی، مرکز بهداشت، شهرداری و 
فرمانداری شهرستان آشــتیان از کشتارگاه دام این شهرستان 
بازدید کردند.به گزارش روابط عمومی اداره دامپزشکی شهرستان 
آشــتیان، این بازدید مشترک به منظور احصاء و مرتفع کردن 

نواقص بهداشتی کشتارگاه دام سنتی آشتیان صورت پذیرفت.
دکتر رحمتی رییس اداره دامپزشکی شهرستان آشتیان در 
این خصوص گفت: با توجه به اهمیت کشــتارگاه ها در تامین 
بهداشت و امنیت غذایی جامعه و کاهش مخاطرات بیماریهای 
مشترک انسان و دام  بخصوص بیماری  cchf)تب کریمه کنگو( 
پس از بازدید های انجام شــده از این کشتارگاه مقرر شد موارد 
اصلاحی با اولویت بالا از جمله اســتفاده از لیبل مناسب طبق 
فرمت ارائه شــده توسط سازمان دامپزشکی، لوله کشی آب در 
محل نگهداری دام قبل از کشــتار در دستور کار این کشتارگاه 

قرار گیرد.
رحمتی اضافه کرد: همچنین طی بازدید بعمل آمده مقرر 
شد به منظور رفع نواقص کشتارگاه این شهرستان اقدامات لازم 
جهت تهیه رختکن و کمد لباس در خارج از ســالن کشــتار، 
بازسازی کف و کاشی های دیوارهای کشتارگاه، تهیه پوست کن، 
جرثقیل و قلاب و پیگیری تعمیر ترموکینگ و زهکشــی کف 
خودروی حمل لاشه، توسط کشتارگاه این شهرستان انجام شود.

با آغاز بهار دانش وبازگشایی مدارس 
ارائه اینترنت با کیفیت وپرسرعت بر بستر 

فیبرنوری درمخابرات گمیشان سرعت 
گرفت 

به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان با 
اخراج fat های خیابان قائم شهر ودیگر نقاط شهرستان گمیشان 
واگذاری اینترنت پرسرعت بر بستر فیبرنوری مخابرات با جدیت 

ادامه دارد
مجید چوگان رئیس مخابرات شهرستان گمیشان با بیان 
ایــن مطلب گفت با تلاش همکاران با قدرت پیش می رویم تا 
بتوانیم با اغاز بهار دانش وبازگشایی مدارس اینترنت با کیفیت 
وپرسرعت هدیه ی دانش اموزان ودانشجویان با استعداد شهرمان 

کنیم 

اخبار

بندرعباس- به مناســبت هفته دفاع مقــدس از هفت خانواده 
معظم شهدای شهرداری بندرعباس قدردانی شد.

به گــزارش مدیریت ارتباطــات و امور بین الملل شــهرداری 
بندرعباس، طی مراســمی بــا حضور مهدی نوبانی شــهردار 
بندرعباس، سردار سرتیپ پاسدار محمد مارانی فرمانده قرارگاه 
مدینه منوره نیروی زمینی سپاه، اعضای شورای اسلامی شهر 

بندرعباس، جمعی از مســؤلان استانی و مدیران شهرداری، از 
خانواده های معظم و معزز شــهدای شهرداری بندرعباس در 
دوران دفاع مقدس و همچنین شــهدای دوران خدمت تجلیل 

شد.
مهــدی نوبانی، شــهردار بندرعبــاس در این مراســم ضمن 
گرامیداشــت یاد و خاطره ی شــهدا و همچنین تبریک هفته 
دفاع مقدس بیان کرد: امنیت و آرامش امروز را مدیون رشادت 
های شــهدا و ایثارگران هستیم و گرامیداشــت یاد و خاطره 
شهدا و ایثارگران بر همه آحاد جامعه لازم است و هرچه امروز 
داریم مدیون و مرهون دفاع مقدس، ایثار و از خودگذشــتگی 

رزمندگان آن دوران است.
شــهردار بندرعباس گفــت: زنده نگه داشــتن فرهنگ ایثار و 
شــهادت و تکریم از خانواده های معظم شــهدا را وظیفه خود 

می دانیم.
نوبانی افزود: شهرداری بندرعباس هفت شهید را تقدیم انقلاب 
و کشــور نموده است که 4 شــهید در دوران دفاع مقدس در 

عملیــات های کرخه و فاو به درجه رفیع شــهادت نائل آمدند 
و همچنین ۳ شــهید دیگر در دوران خدمت خود در مجموعه 

شهرداری به شهادت رسیدند.
نوبانــی در پایان بــا بیان اینکه بــرای مجموعه شــهرداری 
بندرعباس تحلیل از خانواده شــهدا افتخار اســت، بیان کرد: 
امیدواریم پیرو و خادم راه شــهدا باشیم و بتوانیم با الگو گیری 
از ایثار، فداکاری، شــهامت و رشــادت این عزیزان در راستای 
توســعه، آبادانی و پیشرفت شهر بندرعباس و کشور ایران گام 

برداریم.
در ادامه جلســه سردار ســرتیپ محمد مارانی با تبریک هفته 
دفــاع مقدس به بیــان خاطرات خود از زمــان جبهه و جنگ 
و همچنین خاطراتی از ســردار شــهید حاج قاســم سلیمانی 

پرداخت.
فرمانده قرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی سپاه گفت: فلسفه 
جنگ و دفاع مقدس، دفاع از نظام مقدس جمهوری اســلامی، 
دین اسلام و کشور بود چرا که صدام با حمایت ابرقدرت ها در 

تلاش برای نابودی دین اسلام بود.
ســردارمارانی افزود: در دوران دفاع مقــدس بیش از ۳۶ هزار 
دانش آموز و همچنین قریب به ٢٠٠ هزار شهید تقدیم انقلاب 
شــد که این نشــان دهنده حضور مردم برای حفظ انقلاب و 

دین اسلام بود.
فرمانده قــرارگاه مدینه منوره نیروی زمینی ســپاه در پایان 
گفت: پیشرفت های علمی و نظامی در همه زمینه ها از برکات 
دفاع مقدس می باشــد و امنیتی که امروز در جامعه ما وجود 

دارد در دنیا بی نظیر است.
در ایــن مراســم از کتابی با موضوع دفاع مقــدس و با عنوان 
به دنبال نشــانی)زندگینامه پاسدار شــهید باقر پالاهنگ( رو 
نمایی شــد، که این کتاب با همکاری سازمان فرهنگی ورزشی 
شــهرداری بندرعباس و اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های 

دفاع مقدس هرمزگان نوشته شده است.
گفتنی است، در پایان مراســم از خانواده های معظم شهدای 

شهرداری با اهدای لوح سپاس تقدیر شد.
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تجلیل از خانواده های معظم شهدای شهرداری بندرعباس 

گلســتان - مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گلستان از تشدید کنترل و نظارت بر 
عرضه فرآورده های نفتــی در این منطقه خبر داد 
و گفت: تشــدید نظارت ها به  منظور ارائه خدمات  
پایانی تعطیلات  به مسافران در روزهای  مطلوب تر 

است تابستانی 
ســید محمد حســینی افــزود: این طــرح از ١5 
شهریور ماه در راســتای نظارت بر عملیات عرضه 
فرآورده هــای نفتــی، تکریم اربــاب رجوع و برای 
آمادگی کامل در رفع نواقص احتمالی جایگاه های 
عرضه ســوخت )بنزین، نفت گاز و ســی ان جی( به 
صــورت شــبانه روزی در دو نوبت )روز و شــب( 

شد اجرایی 
وی اظهار داشــت: ایــن بازدیدهــا در قالب ١٢ 
تیم نظارتی متشــکل از معاونین منطقه، روســای 
واحدهــای عملیاتــی، روســای روابــط عمومی و 
داوطلب  نیروهای  و  کارشناســان  حراست منطقه، 
بســیجی به انجام رسیده است و طی آن کارتهای 
هوشــمند سوخت با تراکنش بالا و غیر مجاز مورد 

رصد و پایش کامل بازرســین قرار گرفته است
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
گلســتان ادامه داد: شــرکت ملــی پخش فراورده 
هــای نفتی منطقه گلســتان از هیچ اقدامی جهت 
ارائه خدمات مناســب و مطلوب به مسافرین عزیز 

و  مردم شــریف استان فروگذار نخواهد کرد

تشدید نظارت برعرضه فراورده 
های نفتی درمنطقه گلستان 

خرمشــهر- جمعی از مدیران و روســای این شرکت از 
خطوط تولید فولاد اکســین خوزســتان بازدید به عمل 
آورده و طی نشســتی با مدیران این کارخانه با ظرفیت 
های، محصولات تولیدی حوزه صنعت نفت و روش های 
تامیــن کالای این مجموعه صنعتی در پروژه های نفتی 
آشنا شدند.در این بازدید غلامحسین موازی رئیس هیأت 
مدیره و مدیر امور فنی، بهمن پورمحمد سرپرست مدیریت 
مهندسی و ساختمان، شاهرخ عبدالله پور رئیس بازرسی 
فنی و خوردگی فلزات و امید نصیری رئیس روابط عمومی 
شرکت نفت و گاز اروندان حضور داشتند.موازی در حاشیه 
بازدید از خط تولید ورق های عریض این شــرکت، اظهار 
کرد: بازدید و جلسه بسیار خوبی با مدیران شرکت فولاد 
اکسین برگزار شــد که نشان می دهد زمینه همکاری و 
هم افزایی میان دو شــرکت وجود دارد.وی افزود: با توجه 
به نیاز شرکت نفت و گاز اروندان به ورق های فولادی، در 
زمینه تهیه و تامین ورق با هدف حمایت از تولید داخل به 
طور عام و حمایت از شرکت های استان خوزستان به طور 
خاص مورد بررسی قرار خواهد گرفت و متناسب با نوع کار 
اقدام  لازم را انجام خواهیم  داد.مدیر امور فنی شرکت نفت 
و گاز اروندان بیان کرد: بحث تولید بیشتر و ذخیره سازی 
نفت برداشت شده از میادین در طرح و برنامه شرکت نفت 
گاز اروندان قرار گرفته است و با ساخت مخازن استراتژیک 
جدید در دستور کار ماست و بالطبع  نیازمند ورق هایی با 

کیفیت بالا خواهیم شد.

بازدید جمعی از مدیران ارشد شركت 
نفت و گاز اروندان از شركت فولاد 

اكسین خوزستان

بوشهر - مدیرعامل شرکت آب منطقه ای بوشهرازپیشرفت فیزیکی 
4۶درصدی ســد دالکی دشتستان اســتان بوشهرخبرداد.علی 
محمدی بااشاره به اهمیت بالای احداث سد دالکی اظهار داشت:به 
منظورتسریع درتکمیل این طرح ازهمه توان وظرفیت هااستفاده 
می شــود.وی بااشــاره به اینکه درحال حاضرپیشرفت فیزیکی 
پروژه سد دالکی به 4۶ درصد رسیده است اضافه کرد:پیشرفت 
فیزیکی کل طرح حدود 5 درصد اســت.مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای بوشــهربابیان اینکه تکمیل این ســدبه ٢هزارو5٠٠ 
اعتباردرســال های  افزود:روند  اعتبارنیــازدارد  میلیاردتومــان 
اخیربهبودیافته وامیدواریم شاهد آبگیری سد طبق برنامه باشیم.
معاون طرح وتوســعه شرکت آب منطقه ای بوشهرنیزگفت:سد 
دالکی با حجم مخزن ٢۷٠ میلیون مترمکعب،آب مورد نیاز ١٢ 
وبخشی  هزارو۷5٠هکتارازنخلستان های شهرستان دشتستان 
ازحقابه تالاب حله راتأمین خواهدکرد.جمشیدتویل اظهار کرد: سد 
دالکی ازنوع خاکی باهسته آسفالتی است وبا توجه به ارتفاع ١٠۶ 
متری آن،بزرگترین سدهسته آسفالتی کشورنیزمحسوب می شود.

وی بااشاره به پیشــرفت ۳5درصدی سد دشت پلنگ دراستان 
گفت:درساخت این ســدازطریق فینانس چین بیش از ١٨٠٠ 

میلیارد تومان سرمایه گذاری می شود.معاون طرح توسعه شرکت 
آب منطقه ای استان بوشهربابیان اینکه اکنون شش سد دراستان 
درحال ساخت اســت اظهار داشت: با تکمیل این سدها تحول 
مهمی درتأمین آب شرب،صنعت وکشاورزی ایجاد می شود.تویل 
به سد دشت پلنگ درشهرستان دشتی پرداخت وبیان کرد:سد 
مخزنی دشت پلنگ ازنوع ترکیب خاکی وبتنی است.وی ارتفاع 
سددشــت پلنگ را 5۶متر وطول تاج یک هزارو ۳٠ متردانست 
وافزود: حجم مخزن این سد ١5٠ میلیون مترمکعب و قادراست 
سالانه ۷٢ میلیون مترمکعب آب تنظیمی شرب وصنعت تأمین 
کند.معاون طرح توسعه شرکت آب منطقه ای استان بوشهراضافه 
کرد:درراســتای افزایش مزیت های اقتصادی وافزایش ســرعت 
اجراســد دشــت پلنگ،این ســد به گونه ای طراحی شده که 
فرازبند آن،بخشی ازبدنه سدمحسوب خواهدشد.تویل ازافزایش 
٢4 درصد پیشرفت فیزیکی سد دشت پلنگ دردولت سیزدهم 
خبردادوخاطرنشان کرد:پیشرفت سد دشت پلنگ درآغازدولت 
ســیزدهم حدود ١١درصد بود که با تلاش شــبانه روزی،اکنون 
پیشرفت این سد به ۳5درصد رسیده است.وی سرمایه گذاری سد 
دشت پلنگ راازطریق فاینانس چین معادل ۳٢5 میلیون یوان 
دانست وتصریح کرد: بیش از ١٨٠٠ میلیارد تومان درساخت سد 
دشت پلنگ سرمایه گذاری می شود که ازاین میزان سرمایه گذاری 
٨5 درصد آن توسط فاینانســور ومابقی ازسوی کارفرماتأمین 
می  شــود.معاون طرح توســعه شــرکت آب منطقه ای استان 
بوشهرتأمین آب صنعت وشرب راازمهمترین اهداف احداث سد 
دشت پلنگ دانست وگفت:تلاش می شود آبگیری این سد تا سال 

١4٠4 آغاز شود. 

پیشرفت فیزیکی46درصدی سد دالکی استان بوشهر

کرمان - نشست عمومی شورای اسلامی شهر کرمان با حضور رئیس، 
اعضای شورای اسلامی شهر و شهردار کرمان برگزار و در خصوص 
نام گذاری یک پارک در بلوار»قدس« به نام »نان ونانوا« در راســتای 
برگزاری جشنواره ملی »نان ونانوا« از ١١ تا ١4 مهر ماه در این محل، 
موافقت شد.رییس شورای اسلامي شهر کرمان، ضمن تسلیت سالگرد 
شهادت امام حسن عسکری)ع( و تبریک به مناسبت فرارسیدن آغاز 
امامت ولی عصر)عج(، هفته دفاع مقدس و دفاع جوانمردانه رزمندگان 
اســلام در مقابل حمله ارتش بعثی و از آرمان های انقلاب را گرامی 
داشت و آغاز صدویازدهمین جلسه شورای اسلامی شهر کرمان را 
اعلام کرد. در ابتدا دبیر شورای اسلامی شهر کرمان، به قدرسهم چند 
ملک مسیری، درخواست تفکیک چند ملک شخصی و تقسیط جرایم 
کمیسیون ماده ١٠٠ برای تعدادی از اشخاص حقیقی، اشاره  کرد 
که این موارد به منظور تصویب، مورد بررسی اعضای شوراي اسلامی 
شهر، قرار گرفت. سید محمد موسوی، در ادامه درخواست شهرداری 
برای پرداخت آب  بهای مصرفی در سال های ١4٠٠ و ١4٠١ از محل 
دیون را مطرح کرد که پرداخت میزان برآورده شده بدهی، مورد تایید 
اعضای شــورا قرار گرفت. وی همچنین افزود: شهرداری قصد دارد 
دو دستگاه ماشــین اداری خود را با انجام کار کارشناسی از طریق 
مزایده به فروش برساند و در ازای آن، ماشین آلات عمرانی جایگزین 
کند؛ که این موضوع  به تصویب اعضای شورای شهر، رسید. موسوی، 
درخواست بیمارستان »افضلی پور« از شهرداری برای جایگذاری ست 
تفریحی، در بخش کودکان سرطانی را از جمله موضوعات مطرح شده 
عنوان کرد که این درخواســت در صحن علنی شورا مطرح و مورد 

تایید قرار گرفت. در ادامه رییس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهرکرمان، به مصوبه نام گذاری مکانی به »نان ونانوا« 
در راستای برگزاری جشــنواره ملی »نان و نانوا« اشاره کرد و گفت: 
پیرو برگزاری این جشــنواره ملی که از تاریخ ١١ الی ١4 مهر ماه، 
در شهر کرمان برگزار می شود، درخواست شده، تا مکانی به این نام 
و برای برگزاری رویدادهایی تحت این عنوان، در نظر گرفته شــود. 
محمود بابایی، با بیان اینکه چندین پیشنهاد، از جمله پارک و کوچه 
»خواجه خضر«برای عنوان یادشده در کمیته نام گذاری، مطرح شد 
و مورد موافقت قرار نگرفــت، از پارک برِ بلوار »قدس« در محدوده 
»ترمینال قدیم« به عنوان پیشنهاد نهایی نام برد و خاطر نشان کرد: 
مقررشد تا تمثال شهدای شهرداری در این پارک، به جای دیگری 
نقل مکان کند و این  پارک که فعلا بدون نام است، به نام  »نان نانوا« 
نام گذاری شــود. وی، با بیان اینکه محیط این پارک برای برگزاری 
رویداد »نان ونانوا« مناسب است، ادامه داد: این پیشنهاد مورد تصویب 
کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر قرار گرفت و 
تصمیم گرفته شد تا عکس های شهدای شهرداری در پارک فعلی 
جابه جا و در فضای پارک شــورا قرار داده شــود تا بهتر در معرض 
دید عموم قرار گیرد. رئیس کمیسیون میراث فرهنگی وگردشگری 
شورای اسلامی شهر کرمان، نیز به برگزاری جشنواره »ملی نان ونانوا« 
و حضورنانواها از سراسر کشور اشاره و خاطرنشان کرد: این جشنواره 
به گونه ای طراحی شده که نان های سنتی شهرهای ایران در محل 
پخته می شود و حضور شهرهای استان کرمان نیز در این جشنواره 
پررنگ است. محمد امین شمسی، با بیان اینکه در این مدت چهار 

روزه، انواع نان های سنتی ایرانی از مرحله پخت تا فروش به معرض 
نمایش گذاشته می شود، گفت: این اقدام در راستای فرهنگ سازی 
برای ســبک زندگی و نان سالم اســت و این رویداد از برنامه های 
مدنظر سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری و اجرای آن بر 
عهده شهرداری است.  که با طرح این موضوع درصحن علنی شورا، 
نام گذاری پارکی به عنوان»نان ونانوا« در راستای برگزاری جشنواره ای 
با همین عنوان، مورد تصویب اعضای شــورای اســلامی شهر، قرار 
گرفت. وی در ادامه به موضوع سرویس حمل ونقل مدارس و ایجاد 
ترافیک سنگین و ســد معبر در جلوی مدارس، اشاره کرد و گفت: 
در کمیسیون عمران و شهرســازی این موضوع مطرح شده است.  
شمسی، با بیان اینکه درابلاغیه جدید دولت، نقش آموزش وپرورش 
به عنوان متولی سرویس مدارس، حذف  و این مسئولیت به شهرداری 
واگذار شده است، اظهار داشت: راهنمایی ورانندگی در خصوص تجمع 
سرویس های مدارس، در محل و وجود ترافیک سنگین، تذکر داده و 
از مدارس خواسته اند تا سرویس ها به جای تجمع در جلوی مدرسه 
در حیاط مدارس مستقر شوند؛ بنابراین از اداره کل آموزش وپروش 
می خواهیم همکاری لازم را داشته باشد. دراین خصوص دبیر شورای 
اسلامی شهر کرمان، نیز گفت: هرچند به جای آموزش وپروروش در 
حال حاضر شهرداری متولی سرویس های حمل ونقل دانش آموزی 
اســت، لذا شرکت های ارائه دهنده سرویس مدارس، تقاضا دارند که 
مانند سال های گذشته، مدارس همکاری داشته باشند و در صورت 
وجود فضای کافی، با اســتقرار سرویس ها در داخل حیاط مدرسه 
موافقت کنند. در ادامه رئیس کمیسیون حقوقی، نظارت و ارزیابی 

شورای اسلامی شــهر کرمان، ضمن تبریک فرارسیدن هفته دفاع 
مقدس و شــروع  سال تحصیلی جدید، به ٢۷ سپتامبر روز جهانی 
گردشگری اشاره کرد و گفت: این روز برای استان کرمان اهمیت ویژه 
دارد، چراکه کرمان با ۷٠ اثر تاریخی ثبت ملی و 9 اثر ثبت جهانی و 
وجود جلوه های طبیعی و ویژگی منحصربه فرد از جمله مرقد شهدای 
مقاومت، موقعیت خوبی در اختیار دارد و این فرصت استثنایی برای 
گردشگری است.  محمد امینی زاده، اظهار داشت: نیاز است تا ارکان 
دولت، شــهرداری و مردم مشارکت ســازنده ای داشته باشند و در 
چارچوب مدیریت واحد و تعریف شــده اتفاقات خوبی را رقم بزنند. 
وی با بیان اینکه عرصه هایی برای حضور و مشــارکت مردم در این 
خصوص وجود دارد، یادآور شد: پاک سازی محیط زیست ازآلایندگی 
و آگاهی بخشی در مورد اثرات زباله بر زندگی مردم و محیط زیست، 
می تواند از جمله رویکردها ی حوزه مردمی باشد. امینی زاده، بر حرکت 
جدی اجتماعی در کرمان و همراهی دولت، مردم و شــهرداری در 
این عرصه تاکید و خاطرنشــان کرد:  برای رسیدن به هدف نهایی، 
نیازمند ارائه راهکارهای نوین و راهگشــا در این زمینه هســتیم و 
می توانیم از ایده های  خلاقانه شــرکت های استارآپی در این زمینه 
استفاده کنیم. وی در ادامه خواستار ارائه گزارش عملکرد شهرداری 
در زمینه گردشــگری و میراث فرهنگی شد و از شهردار خواست تا 
سمت وسوی این اقدامات را مشخص کند.در ادامه رییس کمیسیون 
عمران و شهرسازی شورای اسلامی شهر کرمان، ضمن گرامی داشت 
هفته دفاع مقدس، بر پیگیری برای رفع معارضات تقاطع غیرهمسطح 

»شهدای خلبان« تاکید کرد.

نام گذاری یک پارک به نام »نان و نانوا« در راستای برگزاری جشنواره  ملی »نان و نانوا« در کرمان

گلستان  فرمانده سپاه نینوا گلستان گفت: طی هفته دفاع 
مقدس ســه هزار برنامه اجرا و ٢٠ هــزار متر مربع پروژه 
های درمانی در گلستان افتتاح می شودسردار علی ملک 
شاهکویی در نشست خبری با رسانه ها که به مناسبت هفته 
دفاع مقدس برگزار شــد، اظهار کرد: در اوایل انقلاب علت 
تهاجم و جنگ بر علیه جمهوری اسلامی ایران، خاموشی راه 
انقلاب اسلامی بود زیرا دشمنان تلاش داشتند این انقلاب 
را در درون خفه کنندفرمانده سپاه نینوا اضافه کرد: همین 
جنگ سبب ایجاد جوش و خروش و روحیه انقلابی گری 

در بین جوانان شد و تمام تصورات بدخواهان را برهم زد
وی گفت: جمهوری اسلامی ایران در آن روزها سلاح های 
ســبک انفرادی و حتی سیم خاردار و کیسه سنگری هم 
نداشــت اما امروز به نقطه اوج بازدارندگی دفاعی رسیده 
اســت که در دنیا حرف برای گفتن دارد.به اعتقاد وی؛ ٨ 
سال دفاع مقدس مظهر صبر، مقاومت، ایستادگی، میهن 
دوستی و مظهر تدبیر و حکمت رهبر معظم انقلاب است.
ملک شاهکویی یادآور شد: در ایام دفاع مقدس امسال سه 
هزار و ۶٢١ برنامه عمومی و تخصصی پیش بینی شده است.
وی در ادامــه گفت: همایش سراســری جهاد و مقاومت، 
برگزاری رژه نیروهای مسلح استان گلستان، جشنواره اقوام و 
مذاهب به مناسبت هفته دفاع مقدس، رزمایش امربه معروف 
و نهی از منکر، افتتاح ٢۶٢ پروژه محرومیت زدایی، برگزاری 
اردو های جهادی محله محور و افتتاحیه پروژه آب شرب از 

جمله برنامه های شاخص این مدت در گلستان است.

درایام دفاع مقدس امسال اجرای 
سه هزار و 6۲۱ برنامه عمومی و 

تخصصی درگلستان 
کرمــان - حمید مرادی افزود: با اجــرای این طرح که از 
اواسط شهریورماه، آغاز شد، تمامی مدارس دولتی سطح 
منطقه، پاکسازی و نظافت، و برای بازگشایی در روز اول 

مهر، آماده شدند.
وی هدف از اجرای طرح »مهر« را نظافت و حفظ پاکیزگی 
محیط تحصیلی دانش آموزان برشــمرد و اظهار داشت: 
زیباسازی، ایمن سازی و پاکیزه سازی معابر منتهی به مراکز 
آموزشی و تلاش برای حفظ امنیت و عبور و مرور آسان تر 
دانش آموزان، از دیگر اقدامات انجام شــده در منطقه سه 
شهرداری کرمان است که به منظور آرامش بیشتر اولیای 

دانش آموزان، در آستانه سال تحصیلی جدید انجام شد.
معاون خدمات شهری شهردار منطقه سه کرمان، از هرس 
درختان، ترمیم جداول، شستشــوی مســیرها و جداول 
منتهی به مدارس، پاکســازی جــوی آب اطراف مراکز 
آموزشی، نظافت و شستشــوی ورودی ها و خروجی های 
شهر، الِِمان های شهری، ایســتگاه های اتوبوس، پل های 
هوایی، سطل های پسماند معابر و رنگ آمیزی نیمکت های 
نزدیک به مدارس، به عنوان بخش دیگری از موارد انجام 

شده در منطقه سه  در حاشیه طرح »مهر«، یاد کرد.
مــرادی، ضمن تبریک آغاز ســال تحصیلــی جدید به 
دانش آموزان، از ایشــان خواســت با پاکیزه نگهداشتن 
محیط های آموزشــی، معابر شــهر و به ویژه خیابان های 
اطراف مدارس خود، نیروهای خدمات شهری شهرداری 

کرمان را یاری کنند.

اجرای طرح »مهر« در آستانه 
بازگشایی مدارس

گلستان - موسی الرضا صفری در نشست با اصحاب رسانه که 
به مناسبت روز »آتش نشانی و ایمنی« برگزار شد، اظهار کرد: 
در حال حاضر شهرستان گرگان دارای ۷ ایستگاه آتش نشانی 
است که به زودی هشــتمین ایستگاه آتش نشانی در منطقه 

کاشانی افتتاح می شود
وی با اشــاره به اینکه برای نخستین بار تندیس آتش نشانی 
در چهار راه شــهید رجایی گرگان نصب می شود، افزود: این 
تندیس به پاس قدردانی از زحمات آتش نشانان نصب می شود
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان 
بــا بیان اینکه در حال حاضر ١٢5 نیرو با ما در حال همکاری 
هســتند، گفت: از این تعداد 9٠ نفر نیروی عملیاتی سازمان 

هستند و مابقی به صورت ستادی فعالیت می کنند
وی یادآور شــد: در حال حاضــر کار گزینش و دیگر مراحل 
اداری برای ٢۷ نفر به پایان رسیده که این افراد هم تا یک ماه 

آینده به جمع پرسنل ما اضافه خواهند شد

صفری در خصوص وضعیت ایمنی حریق در شــهر گرگان، 
اظهار کرد: اکنون بســیار ی از مدارس این شهر فاقد ایمنی 
حریق هستند و تنها سه مدرسه دولتی شهر گرگان از ایمنی 

حریق برخوردار هستند
وی خاطرنشــان کــرد: موضــوع ایمنی حریــق در تمامی 
بیمارستان ها به غیر از بیمارستان مسعود، ادارات شهرستانی 
به غیر از ادارات کل، مجتمع های درمانی، مساجد، پاساژها و 

مجتمع های تجاری گرگان رعایت نشده است.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان با 
بیان اینکه یکی از پلاسکوهای گرگان بازار امام است، گفت: به 
دلیل نا ایمن بودن این پاساژ چند باری هم دادگستری ورود 

کرد اما تا کنون نتیجه ای حاصل نشد
وی اظهار کرد: در حال حاضر تمامی آسانسورهای گرگان قرار 
داد ســرویس نگهداری ندارند کــه این خود بار عملیات ما را 

اضافه می کند
صفــری ادامه داد: خرید یک دســتگاه نردبان مدرن به مبلغ 
۶5٠ میلیارد ریال از دیگر برنامه های این ســازمان بود که به 
شهرداری گرگان ارجاع داده شد و مورد موافقت قرار گرفت اما 

در صحن شورای شهر گرگان رأی نیاورد
وی خاطرنشان کرد: سازمان آتش نشانی گرگان طی ١٠ سال 

اخیر هیچ اعتبار دولتی نداشته است
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری گرگان با 
بیان اینکه روزانه بین ٢5٠ تا ۳٠٠ تماس با آتش نشانی گرگان 
بر قرار می شــود، گفت:  5٠ درصد از این تماس ها مزاحمت 

تلفنی است

رئیس سازمان آتش نشانی گرگان:
بسیاری ازمدارس شهرگرگان فاقد ایمنی حریق هستند 

گـــزارش


